



Nr/§	Innehåll/Dagordning	Ansvarig/ föredragande	Åtgärd/ verkställande
148	Mötets öppnande	LL	
149	Dagordning	LL	
150	Justering av protokoll S 06-9		LL, MG
151	Val av sekreterare		MG
152	Förbundsmötet och materialet	LL	ansv, MG
153	Goda nyheter	LL	
154	Verksamhetskonferensen	LL	
155	FÅG	PW	
156	Nordiska kongressen	GJ	MG, PP, GJ
157	Nästa möte		
158	Mötets avslutande	LL	
<p>Närvarande: Lars Liljegren, ordförande (LL) Christian Edling, skattmästare (CE) Gunnar Jonsberg, ledamot (GJ) Kerstin Warvsten, ledamot (KW) Peråke Wiberg, ledamot (PW) Helle Andersen, suppleant (HA) Göran Flodström, adjungerad (GF) Monica Gårdström, adjungerad (MG)</p> <p>Förhindrade: Per Palmström, v ordf (PP) Max Hellström, ledamot (MH) Kerstin Levin, ledamot (KL) Carin Wiberg, ledamot (CW) Martin Hugosson, suppleant (HN)</p>			
Justeras:		Vid protokollet:	
 Lars Liljegren Ordf		 Monica Gårdström Sekr	

§ 148 Mötets öppnande

Ordföranden förklarade telefonmötet öppnat och hälsade alla välkomna.

§ 149 Dagordning

Dagordningen fastställdes.

§ 150 Justering av protokoll S 06-9

Protokollet justerades utan anmärkning.

§ 151 Val av sekreterare

MG utsågs till sekreterare.

§ 152 Förbundsmötet och materialet

Frågor kring mötet och utsänt material gicks igenom. LL meddelade att på årsmötet representeras RS av Hans Hellquist. MG meddelade antalet anmälningar till konferens och förbundsmöte. Beslöts

att MG mailar ut en lista till styrelsen över anmälningarna och att styrelsen kan påminna klubbar som ej ännu har anmält sig.

§ 153 Goda nyheter

LL meddelade att det på eftermiddagen kommit information från RF att RS har beslutat om en särskild satsning på idrotten 2007-2010 (f d Handslaget). Detta innebär att förbundsstödet mycket glädjande höjs med 471.000 kr. Planerat föreningsstöd är 760.000 kr och verksamhetsutvecklingsstödet beräknas till 180.000 kr. Utbetalning beräknas ske juli 2007 och januari 2008 för det första året. Mer information kommer under maj månad. Ovanstående beslut gäller under förutsättning av att regeringen beslutar i enlighet med RS beslut. Beslöts att ta upp denna fråga vid nästa möte.

§ 154 Verksamhetskonferensen

Konferensen planerades. De ämnen som ska tas upp särskilt är:

1. Handslaget: hur har vi anmält medlen, vilka projekt, hur arbetar vid 2007/2008, tips och idéer. Vidare togs frågan upp om behovet av en särskild utbildningskonferens av GF.
2. Ungdomsfrågor: hur få fart på dialogen kring ungdomsmanifestet, frågan om en eventuell ungdomskonferens diskuterades också.
3. Jämställdhet: vad gör vi nu?

Beslöts

att GF och LL får i uppdrag att presentera handslagsfrågorna för årsmötet och att även föra ett resonemang kring handslaget på styrelsemötet kvällen innan årsmötet

att KL och LL får i uppdrag att presentera ungdomsfrågorna

att KW tar hand om punkten jämställdhet

att som nytt ämne ta upp Fäktgymnasiet

§ 155 Fäktgymnasiet

PW föredrog ärendet och den nya dimensioneringsplanen som sänts ut på remiss och där RF föreslår att lägga ned Fäktgymnasiet, frågan diskuterades. Beslöts

att LL får i uppdrag att besöka Maja Uebel, RF; för att diskutera frågan

att PW tar fram statistik och underlag och sänder till LL

att frågan tas upp på kommande styrelsemöte

§ 156 Nordiska kongressen

GJ informerade att protokollet från höstens nordiska kongress kommit. De nya nordiska statuterna diskuterades. Beslöts

att sända ut detta på remiss till ytterligare personer och att dessa berörda ska höra av sig med synpunkter till PP och GJ innan nästa möte

att ta upp frågan på kommande möte

§ 157 Nästa möte

Nästa möte äger rum den 20 april kl 18.00 på Quality Airport Hotel, Arlanda.

§ 158 Mötets avslutande

Ordföranden förklarade telefonmötet avslutat.